

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-SALHIAH INVESTMENT AND REAL ESTATE DEVELOPMENT Date: 24-03-2025 02:27:45 PM Subject: Apology from the Auditor and the Election of a New</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الصالحية للإستثمار والتطوير العقاري التاريخ: 2025-03-24 02:27:45 PM الموضوع: اعتذار مدقق حسابات وانتخاب مدقق حسابات للشركة جديد</p>
<p>The Board of Directors reviewed the letter of apology from the auditors, Ernst &amp; Young Jordan, and the Board unanimously approved it. The election of the auditing office, Khalifa &amp; Al-Rayyan Auditing and Consulting, to audit the company's accounts and the recommendation to the General Assembly to approve this in its upcoming meeting</p>	<p>• اطلع مجلس الادارة على كتاب الاعتذار للمدقق الحسابات السادة شركة ارنست ويونغ الاردن ووافق المجلس على ذلك بالاجماع • انتخاب مكتب التدقيق السادة خليفة والريان للتدقيق والاستشارات لتدقيق حسابات الشركة والتنسيب للهيئة العامة باجتماعها القادم على ذلك</p>
<p>22-03-2025</p>	<p>22-03-2025</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: RAWAN ALSAFADI</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: RAWAN ALSAFADI</p>